



Universiade SHENZHEN 2011
★★★

深圳第26届世界大学生夏季运动会组委会执行局

The Executive Office of the Organizing Committee for the 26th Summer Universiade, Shenzhen

深圳市福田区福华一路大中华国际交易广场写字楼10层

10/F, Office Building, Great China International Exchange Square, Fuhuyulu Road, Futian District, Shenzhen, 518034

Tel: (0755) 8201 1118 Fax: (0755) 8200 1187

深圳世界大运会《邀请信》样本 邀请函

Letter of Invitation

中华人民共和国驻_____大使馆（总领馆/领事馆/处）或中华人民共和国
和国外交部驻_____特别行政区特派员公署：

The Embassy (Consulate General/Consulate/Office)of the P.R. China in ___ or the
Commissioner's Office of the Foreign Ministry of the P.R. China in _____ SAR:

兹邀请_____（国家或协会名称）
的_____（姓名）等_____人参加深圳第26届世界大
学生夏季运动会。

上述人员拟于_____（入境时间）来华，停留_____天，需申
请_____个月有效_____次入境签证。被邀请人名单赴后。

The Executive Office of the Organizing Committee for the 26th Summer Universiade,
Shenzhen invites _____, together with _____ persons, to come to China
on _____ and stay for _____ days to participate in the 26th Summer Universiade,
Shenzhen. They need to apply for _____ entry (or entries) visa valid for _____ months.
The name list of the invited persons is attached.

联系人：_____ 谢伟超 _____ 联系电话： 0755-82011437 _____

Contact Person: _____ Tel: _____

负责人签署并盖章

Seal and Signature



年 月 日

Year/Month/Day

注：被邀请人员名单须附另纸并加盖外事联络部印章

Notes: Attached is the name list of the invited persons, with the seal of the
International Relations and Cooperation Department of The Executive Office of the
Organizing Committee for Shenzhen the 26th Summer Universiade, Shenzhen



Universiade SHENZHEN 2011
★★★

深圳第26届世界大学生夏季运动会组委会执行局
The Executive Office of the Organizing Committee for the 26th Summer Universiade, Shenzhen
深圳市福田區福華一路大中華國際交易廣場寫字樓10層
10/F, Office Building, Great China International Exchange Square, Fuhuyulu Road, Futian District, Shenzhen, 518034
Tel: (0755) 8201 1118 Fax: (0755) 8200 1187

被邀请人名单

Name List of the Invited Persons

外文姓名	性别	出生日期	国籍	护照号码	参赛身份
Full Name	Sex	Date of Birth	Nationality	Passport No.	Registered Identity
1	_____	_____	_____	_____	_____
2	_____	_____	_____	_____	_____
3	_____	_____	_____	_____	_____
4	_____	_____	_____	_____	_____
5	_____	_____	_____	_____	_____
6	_____	_____	_____	_____	_____
7	_____	_____	_____	_____	_____
8	_____	_____	_____	_____	_____
9	_____	_____	_____	_____	_____
10	_____	_____	_____	_____	_____

执行局外事联络部盖章

Seal of the International Relations and Cooperation Department of the Executive Office of the Organizing Committee for the 26th Summer Universiade, Shenzhen



年 月 日
Year/Month/Day

注：1、本表须与邀请函一起使用。

2、不足十人的空白部分，请对角划一斜线。

Notes:1. This form is valid only when used together with the Letter of Invitation.

2. Please mark a diagonal line in the blank space if there are fewer than 10 people.

